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Protokoll  
fra kretsstyremøte nr. 2/2021/2023  
 
Tid: Tirsdag 9. november kl. 18.00 – 20.00 
Sted: Teams 
 
Deltakere 
 
Kretsstyret:  
Bernt Rølland, leder 
Anne Kristine Andreassen Tydal, styremedlem  
Vibeke Reinertsen, styremedlem 
              
Administrasjonen: 
Anne-Kristin Sollid  
 
Under sak 17/2021/2023: 
Rune Reinertsen 
 
Forfall:  
Hege Valvik, nestleder 
Celinda Desirée Gottschalck, styremedlem 
Julie H. Dalen, styremedlem 
Kristian Bjugan, varamedlem  
Vibeke Gottschalck, varamedlem 
 
 

 
Agenda 
K-sak   16/2021/2023  Godkjenning av protokoll styremøte 1/2021/2023 
K-sak   17/2021/2023  Kontrollutvalg – oppgaver og samarbeidsrutiner 
K-sak   18/2021/2023  Oppfølging av saker 
    *Strategiseminar 

    *Møte med kretsledere,  
    klubbutviklingskonsulenter og ledergruppa i NGTF 

    *Norgesfinalen  
K-sak   19/2021/2023  Regnskapsrapport pr. 30.09.21 
K-sak   20/2021/2023  Teams 
K-sak   21/2021/2023  Høring strategisk plan, se vedlegg 
K-sak   22/2021/2023  Representasjonstøy 
K-sak   23/2021/2023  Retningslinjer arrangement 
K-sak   24/2021/2023  Eventuelt 
 
 

 
K-sak   16/2021/2023  Godkjenning av protokoll styremøte 1/2021/2023 
Protokollen ble godkjent uten merknader.  
 
K-sak   17/2021/2023  Kontrollutvalg – oppgaver og samarbeidsrutiner 
Rune Reinertsen fra kontrollutvalget deltok på møtet, under denne saken.  
Vi gjennomgikk kontrollutvalgets oppgaver, i henhold til NIF sin veileder.  
Rune blir leder for utvalget, noe som kommer frem på vår hjemmeside. Anne-Kristin og Bernt er 
styrets kontaktpersoner. Innkalling til styremøter sendes til komiteen sammen med 
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regnskapsrapporten, dersom den står på sakslisten. Protokoller fra styremøtene ligger på kretsen sin 
hjemmeside.  
 
 
K-sak   18/2021/2023  Oppfølging av saker 
*Strategiseminar: Bernt deltok på NGTF sitt strategiseminar 9. og 10. oktober. Hovedfokus var 
arbeid med ny strategisk plan. Utover kretsledere deltok ledergruppa i NGTF og forbundsstyret.  
 *Møte med kretsledere, klubbutviklingskonsulenter og ledergruppa i NGTF: Det har vært 
gjennomført to Teams-møter med kretsledere, klubbutviklingskonsultenter og ledergruppa i NGTF, 
der en har hatt fokus på den nye organisasjonsmodellen. Kretsene har kommet med innspill. Det vil 
bli et oppfølgingsmøte senere. Fra Agder deltok Hege på det første møtet og Bernt på det andre. 
 *Norgesfinalen: Agder deltar med ett guttelag og ett jentelag. Påmelding er sendt inn, hotell bestilt 
og informasjon er gått ut til de uttatte deltakerne. Transport skjer i private biler. Det har vært et 
samarbeid mellom utvalget for turn kvinner, Anne-Kristin, Hege, Bernt og administrasjonen i 
Kristiansands TF. Elke Undelhoven har vært til stor hjelp. Det blir nå kjøpt inn hettejakker til alle 
deltakerne, utenom årets budsjett. Disse skal brukes igjen senere. Utvalget for turn kvinner 
oppbevarer de. Et slik arrangement understreker behovet for å ha et operativt utvalg også for turn 
menn. Bernt og Anne-Kristin sender et skriv til klubbene i kretsen som har tilbud for turn menn, og ber 
de stille med representanter i et fremtidig utvalg.  
 
K-sak   19/2021/2023  Regnskapsrapport pr. 30.09.21 
Rapporten var lagt i Teams i forkant av møtet. Det ble en kort gjennomgang med forklaringer i møtet.  
 
K-sak   20/2021/2023  Teams 
Etter ønske fra sist styremøte, var saken satt opp som en opplæringssak. Fordi få var tilstede i 
dagens møte, setter vi saken opp igjen på neste styremøte.  
 
K-sak   21/2021/2023  Høring strategisk plan, se vedlegg 
Høringsutkastet til strategisk plan var en del av saksdokumentene. Dersom noen fra styret ønsker at 
kretsen skal spille inn noe før høringsfristen (30.11.2021), må de gi tilbakemelding før 25.11.21. 
Anne-Kristin sender ut en e-post, som en kan gi tilbakemeldinger i.  
 
K-sak   22/2021/2023  Representasjonstøy 
Det er et ønske fra styret om nytt representasjonstøy. Anne-Kristin sjekker web-shopen til NGTF, og 
gir styret tilbakemelding om hva som er mulig å bestill. Vibeke Reinertsen kommer med et forslag før 
neste styremøte.  
 
K-sak   23/2021/2023  Retningslinjer arrangement 
Styret ønsker å møte utvalgene i et felles møte, der en tar opp: årshjul, retningslinjer, bruk av 
utvalgenes e-postadresser, Teams, budsjett og årsrapporter. Vi setter av 11. januar, fra 18-20, med 
pizzaservering fra 17.30. Anne-Kristin booker Idrettens Hus i Kristiansand og lager et forslag til 
innkalling som sendes til styret for høring.  
Neste styremøte blir onsdag 5. januar på Teams. Da vi en se nærmere på innholdet i møtet den 11. 
januar.  
 
K-sak   24/2021/2023  Eventuelt 
*Breddeutvalget ved leder, Stian Syvertsen, hadde før møtet sendt et skriv til styret, der det ble 
redegjort for utvalgets planer om å stille med kretstropp for ungdom under Landsturnstevnet 
sommeren 2022. I henvendelsen fulgte det også med utkast til invitasjon. Krets dekker en til to ledere. 
Stian blir hovedansvarlig og reiseleder.  
Styret stiller seg bak dette, og synes det er et kjempeflott tiltak.  
*Styret er invitert til NM troppsgymnastikk i Arendal. Bernt oppfordret de som kunne til å stille, og å 
huske og gi beskjed til arrangør innen svarfrist. 
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Referent:  
Anne-Kristin Sollid, 
Klubbutviklingskonsulent NGTF 


